



にほんごこうざじゅこうせい みな
日本語講座受講生の皆さんへ



To Students of OPIEF Japanese Classes

じゅぎょうかいし し
授業開始のお知らせ

にほんごこうざ がつ にち か じゅぎょう はじ
日本語講座は6月2日(火)から授業が始まりました。

にんずう あたら にほんごがくしゅうしゃ うけつけ
※人数がいっぱいのため、新しい日本語学習者の受付は

ちゅうし うけつけ かいし
中止します。受付の開始は、ホームページ、Facebook、

し
Twitterで お知らせします。

We have resumed Japanese classes from June 2nd.

※We are afraid we have to stop accepting new applications

because there is no more place available at this time.

We will inform you on our website, facebook, and twitter

once we start accepting new applications again.

